
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 9. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 407
Vil ministeren redegøre for, hvorfor den undtagelsesregel der var indført i optagelsesbe-
kendtgørelsen, er blevet slettet og udtaget i 2022/2023? Og kan ministeren bekræfte, at 
netop denne blev indført i 2017 i forbindelse med, at ombudsmanden tog sagen op om 
samme problematik som omhandlede Faxe Kommune og Stevns Kommune, og som der 
nu bliver spurgt til i BUU alm. del - svar på spm. 345 angående Dragør Kommune?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DD).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. september 2024.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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